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Írásbeli Kérdés
Dr. Szili Katalin
Az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 94. § alapján felvilágosítás kérése céljából Milyen eszközökkel kívánj a
segíteni a Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium a másodlagos nyersanyag válság a
miatt csőd szélén álló vállalkozásokat? címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Szabó
Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

A 2008-as év végén jelentősen zuhant az összegyűjtött másodlagos nyersanyag felvásárlás i
ára. A hullámkarton és a leggyengébb vegyes papír ára például a tizedére esett vissza, egye s
papíráruk kilóját a tavalyi 15 forint helyett mindössze 2 forintért veszik át . A műanyagok
átlagosan 60-70 százalékkal érnek kevesebbet, a 2008-ban még igen keresett és 70 forinto s
kilónkénti áron kínált polisztirolokért ma mindössze 10-15 forintot fizetnek .

A Magyarországon keletkez ő másodlagos nyersanyag legnagyobb felvev ő piaca még mindig
a Távol Kelet, Németország, vagy Csehország . A tömeges visszautasítások miatt a
hulladékgyűjtéssel foglalkozó magyar vállalkozások a cs őd szélén állnak . Egyik
megoldásként jelentkezne, ha az így begyűjtött hulladék felvevő piacába bekapcsolódna a
közszféra a Zöld Közbeszerzés keretein belül .

1. A közbeszerzések mekkora részét tervezi a Környezetvédelmi és Vízügyi
Minisztérium másodlagos nyersanyagból fedezni ?

2. Tervezi-e továbbá a Minisztérium, hogy támogatást nyújt a másodlagos nyersanyagga l
foglalkozó vállalkozásoknak beruházások végzésére, mellyel túlélhetik a jelenleg i
nehéz időszakot?

Várom megtisztel ő válaszát .
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